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Abstract (en)
[origin: CN118680467A] The invention relates to a method for operating a self-propelled cleaning device and to a self-propelled cleaning device,
in which the cleaning device has a cleaning mode, in which the cleaning device moves autonomously, in which the cleaning device has a
demonstration mode and can be operated selectively in the demonstration mode or in the cleaning mode, wherein the cleaning device acts in
a presentation mode in accordance with a predetermined specification. According to a first aspect, a task to be completed is determined in a
specification, in which the cleaning device automatically ends the presentation mode after completion of the task and, at the end, returns to its
initial position at the beginning of the presentation mode and to its initial orientation at the beginning of the presentation mode. According to another
aspect, a straight path to be traveled by the cleaning device is determined in advance. The invention further relates to a cleaning device which is
designed to carry out the method.

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zum Betreiben eines selbstfahrenden Reinigungsgeräts vorgeschlagen, wobei das Reinigungsgerät einen Reinigungsmodus
aufweist, in dem es sich autonom bewegt, wobei das Reinigungsgerät einen Demonstrationsmodus aufweist und wahlweise in dem
Demonstrationsmodus oder in dem Reinigungsmodus betreibbar ist, wobei sich das Reinigungsgerät im Demonstrationsmodus gemäß
einer Vorgabe verhält.Gemäß einem ersten Aspekt ist in der Vorgabe eine zu erledigende Aufgabe festgelegt, wobei das Reinigungsgerät
nach Erledigung der Aufgabe den Demonstrationsmodus automatisch beendet und zur Beendigung wieder in seine Ausgangsposition und
Ausgangsausrichtung zu Beginn des Demonstrationsmodus zurückkehrt.Gemäß einem weiteren Aspekt ist in der Vorgabe ein von dem
Reinigungsgerät abzufahrender gerader Weg festgelegt.Ferner wird ein zum Durchführen des Verfahrens ausgebildetes Reinigungsgerät
vorgeschlagen.
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